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Rapport från styrelsemöte den 21 januari 2019 
Vi i styrelsen fortsätter att sammanfatta våra styrelsemöten så att ni både på vår 
webbplats och via vår Facebook-grupp kan få lite mer inblick i vad vi jobbar med i 
styrelsen. Har du frågor som du vill lyfta till styrelsen är du naturligtvis välkommen att 
höra av dig till någon av oss.   
 
 

• ”Save the data” 
16 maj kommer vi att arrangera årets halvårs träff i Stockholm. 
Inbjudan kommer att skickas ut lite senare men boka redan in det nu i era 
kalendrar. 

o Vi har satt en grovplanering för vad dagen ska innehålla men vill gärna 
att ni även bidrar. Har ni några bra integrationer eller anpassningar som 
ni vill dela med er av? Kontakt då styrelsen. 

o Vad vill ni att teknikspåret ska innehålla? Skicka era frågor till styrelsen. 
 

• Tillsammans med Formpipe tittar vi på hur vi kan förbättra förslagshanteringen 
och förhoppningsvis kan vi vid halvårsträffen presentera hur vi i fortsättningen 
ska skicka in och rösta på utvecklingsförslagen. 
 

• Vi diskuterade även de arbetsgrupperna som finns. Vad har de för mandat och 
vad är deras syfte? Här kommer vi troligen att göra en förändring som gör att 
det blir tydligare syfte med arbetsgrupperna.  
 

• Efter som vi var på plats hos Formpipe så blev det även en del prat om Platina 
10. Styrelsen kommer att vara med och göra vissa tester innan Platina 10 
släpps. 
    

• Nästa styrelsemöte har vi 6 mars 
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Ordförande i Platinas användarförening 


